
VERSLAG  STATUTAIRE  ALGEMENE 
VERGADERING 

 

 

Donderdag 28/03/2024    20u00 Jonkhove te Aartrijke 
 
 
Controle aanwezigheden en volmachten: 

 
Aanwezig: (63): 
W-0091 Decospan Volleyteam Menen – W-0116 Hermes Volley Oostende – W-0198 Balti Kortrijk– W-
0208 Volley Team Koksijde – W-0239 VKt Torhout – W-0254 Volleyteam Brugge – W-0354 Koninklijke 
VC Jumpers Middelkerke – W-0364 Rembert Torhout Heren – W-0370 Olva Brugge – W-0383 Roepovo 
Poperinge – W-0416 Beobank Citivo Gits – W-0468 VT Marke-Webis Wevelgem – W-0482 DV 
Hernieuwenburg Wielsbeke – W-0499 Evoco Comines – W-0534 Knack Roeselare – W-0554 VBC 
Doskom Moorslede – W-0588 Volley Oudenburg-Gistel– W-0673 Damesvolley Waregem – W-0687 DVM 
Moorsele – W-0692 Ooivo Ooigem – W-0745 Volley De Haan – W- 0753 Vlamvo Vlamertinge – W-0777 
Ruvo Ruddervoorde – W-0818 Bevo Beobank Roeselare – W-0830 Davoz Zwevegem -  W-0834 
Elckerlyc Zwevezele – W-0907 Sarrako Kortemark – W-0924 Bidavo Bissegem – W-0929 VC Wivo 
Wingene vzw – W-0930 Beaphar Poperinge – W-1032 VT Gullegem – W-1058 VC Apollo Koekelare – W-
1125 Volley Bredene – W-1132 VBC Gaverhal Deerlijk –W-1135 VBC Katjes Ieper – W-1140 Floralux 
Dynamivo Dadizele – W-1157 Mardavo Marke – W-1174 VC Jong Kuurne – W-1220 AVC Harelbeke – W-
1298 VC WELBI Pervol Ruiselede vzw – W-1311 VC Packo Zedelgem – W-1388 Sijos Menen – W-1430 
VT Diksmuide – W-1470 KA.VO Sint-Eloois-Winkel – W-1510 Gidas Gits – W-1529 Kerdavo Avelgem – 
W-1530 Davo Wevelgem – W-1568 Volley Team Damme – W-1670 vzw Volley Venus Oostkamp – W-
1780 Davolo Loppem – W-1843 Divo Ingelmunster – W-1881 Sportiva Langemark – W-1928 Beveren-
Leie – W-1994 VT Merlo Lendelede – W-2017 Volley Heuvelland – W-2028 Smashingclub Ingelmunster – 
W-2041 Alfa SolutionsTievolley Tielt – W-2077 Mehoni Zuienkerke – W-2093 Mevo Ledegem –  W-2147 
IVT Izegem – W-2223 Slovo Volley Brugge – W-2230 VC Dentergem – W-2234 VT Lichtervelde – W-
2279 Vosta Staden. 

 
Gewettigd afwezig: (1) W-0597 Sint Joris ten Distel. 
 
Afwezig: (1) W-1041 Bavo Bavikhove. 
 
De reglementaire boete zal worden toegepast. 
 

 

Openingswoord door de voorzitter. 
 
Beste volleybalvrienden. 
Ik heet jullie allen welkom op onze Statutaire Algemene Vergadering. 
We verwelkomen volgende gasten Johan Van Riet, voorzitter Volley Vlaanderen en erevoorzitter Volley 
West-Vlaanderen, Filip Buijs, de nieuwe algemeen directeur Volley Vlaanderen en Ann Van Driessche die 
recent als nieuw effectief lid van de algemene vergadering Volley Vlaanderen werd aangesteld.  
Ook de voorbije maanden diende we terug afscheid te nemen van enkele gewaardeerde medewerkers, 
mag ik U allen vragen een moment van stilte in acht te willen nemen. 
Dank U. 
 
Vooraleer naar de orde van de dag over te gaan wens ik nog even stil te staan bij de resultaten van het 
voorbije boekjaar, de details zullen straks door onze financieel expert Norbert worden uitgelegd, maar al 
bij al kunnen we gezien de niet ontvangen subsidies vanuit Volley Vlaanderen spreken van een goed 
resultaat. Wel zijn hierdoor onze liquide middelen gedaald, maar dit hadden we als Bestuursorgaan vorig 
jaar al ingecalculeerd, eveneens zijn we verder blijven investeren in de opleiding en begeleiding van onze 
scheidsrechters, hebben we ook de tweede fase van de vernieuwing van de kledij van onze 
jeugdselecties verder afgerond. Daarbovenop kwam ook nog een niet voorziene investering voor de 
vervanging van de informatica hardware voor onze Beach commissie erbij, waar de pc en de printer er 
tijdens het vorige beachseizoen er de geest aan hadden gegeven.  



Over de stand van zaken binnen Volley Vlaanderen wil ik jullie nog meegeven dat er morgenavond een 
uiterst belangrijke Algemene Vergadering plaats vindt in Vilvoorde waar de effectieve leden van de nieuw 
samengestelde Algemene Vergadering Volley Vlaanderen de leden van het nieuwe Bestuursorgaan 
zullen verkiezen. Hierbij wens ik vooral alle West-Vlaamse leden en hun clubs te bedanken voor hun 
bereidwilligheid om hun schouders mee onder de hervorming van Volley Vlaanderen te zetten. Voor 
Volley West-Vlaanderen zullen volgende mensen vanaf heden deel uitmaken van de Algemene 
Vergadering Volley Vlaanderen:  

- Voorgesteld door het Bestuursorgaan Volley West-Vlaanderen onze huidige leden Norbert 
Verlinde en Eddy Degrave en Els Ponseele van Knack Roeselare als vertegenwoordiger van de 
Middelgrote en kleine clubs.  

- Dames Volley Waregem mag als 5de grootste club van Vlaanderen ook een vertegenwoordiger 
afvaardigen en dat is Hannelore Santens geworden. 

- Voor de recreatiezonde BREVO zal Ann Van Driessche deel uitmaken van de Algemene 
Vergadering.  

- Voor de beachclubs zal Liesbet Werbrouck van Rembert Torhout onze provincie 
vertegenwoordigen. 

Mag ik voor al deze mensen een warm applaus vragen aub. 
 
Wat betreft het nieuw samen te stellen Bestuursorgaan (= BO) van VV (= Volley Vlaanderen) ben ik door 
het BO van VWV (= Volley West-Vlaanderen) voorgedragen om als gemandateerde van VWV te zetelen 
in het vernieuwde BO van VV en kan ik ook meegeven dat Yves Chanterie, voorzitter van Damesclub 
Volley Waregem en expert G-sport binnen ons BO van VWV zich ook individueel kandidaat heeft gesteld 
voor een plaats in dit vernieuwde BO VV.  
Indien, en ik zeg duidelijk indien, één van ons beide of we beiden zouden verkozen worden in het nieuwe 
BO VV, er voor mezelf een overgangsperiode van 1 jaar zal ingaan waar ik tegen de Algemene 
Vergadering van VV van uiterlijk eind maart 2025 de zeer moeilijke keuze zal moeten maken tussen mijn 
mandaten als voorzitter van VWV of bestuurder binnen VV. 
Voor Yves liggen de zaken iets anders daar hij binnen VWV als toegevoegd Expert G-Sport en niet als 
Bestuurder zetelt waardoor zijn mandaat binnen VV niet ter discussie zou staan.  
Dan gaan we nu over tot de orde van de dag en geef ik het woord aan de nieuwe algemeen directeur 
Volley Vlaanderen, Filip Buijs. 
 
Voorstelling algemeen directeur Volley Vlaanderen Filip Buijs. 
 
 
Voorstelling nieuwe West-Vlaamse effectieve leden in de Algemene Vergadering Volley 
Vlaanderen. 

- Eddy Degrave 
- Norbert Verlinde 
- Hannelore Santens 
- Els Ponseele 
- Liesbet Werbrouck 
- Ann Van Driessche 

 
Nieuwe leden bestuursorgaan Volley Vlaanderen. 
Op vrijdag 29 maart wordt de nieuwe samenstelling gestemd door de Algemene Vergadering Volley 
Vlaanderen. 
 
Thesaurie. 
 
Alle onderstaande documenten werden vooraf aan alle clubs per mail bezorgt, dit aan zowel de Voorzitter 
als de Secretaris. 
 
Jaarrekening 2023: zoals via mail verstuurd. 
Deze werd toegelicht door Financieel Expert Norbert Verlinde. 
 
Balans op 31/12/2023: zoals via mail verstuurd. 
 
Verlies- en winstrekening 2023: zoals via mail verstuurd. 
 
Begroting 2023: zoals via mail verstuurd. 



Goedkeuring van de jaarrekening 2023. 
 

Goedkeuring: voor:     63   
tegen:     0   
onthouding:    0  

 
Goedkeuring Begroting 2024. 
 

Goedkeuring: voor:     63   
tegen:     0   
onthouding:    0 
 

Kwijting aan de rekeningtoezichter. 
Er hebben zich geen kandidaten aangeboden. 
 
Kwijting aan de bestuurders.  
 

Goedkeuring: voor:    63    
tegen:     0   
onthouding:    0  

 
 
Interpellaties en schriftelijke voorstellen uitgaande van de clubs:  
 
1. Vraag  Roepovo Poperinge in kader van herdenken van/nadenken over de verplichte trainerslicentie 

in promo 2 en 1 met volgende motivatie:  
- Niet evident/haalbaar traject af te leggen in combinatie met gezin, andere engagementen en 

voltijdse job. 
- Moeilijk mensen te overtuigen zich te engageren als trainer/coach in club, zonder bereid te zijn 

langdurige opleiding te volgen. 
- Aan club om te beslissen met wie ze willen werken (los van licentie). 
- Voor kleinere clubs zonder professionele omkadering financieel moeilijk om gediplomeerde 

trainers te betalen. 
- Voorstel: X aantal jaren spelerservaring in combinatie met online test en 1 praktische proef 

voldoende voor trainersdiploma. 
 

Antwoord Peter Van Speybroeck:  
- De trainerslicentie is van essentieel belang om een correcte en goede opleiding te voorzien bij 

onze spelers. De discrepantie die er echter nu bestaat om bij de jeugd met een 
jeugdcoachlicentie te werken en in vierde promo een coach toe te laten zonder licentie is zoals 
door enkele leden van de AV opgemerkt niet correct, vooral omdat net in deze reeks er zeer 
veel jeugdspelers actief zijn. Dit punt dient zeker te worden meegenomen naar Volley 
Vlaanderen. 

 
Extra opmerkingen:  
- Johan Rollez (Zwevegem): het is een bijzondere situatie. Bij de jeugd is een J-licentie 

noodzakelijk, bij promo 3 en 4 is er geen verplichting omtrent licentie. 
- Wim Declercq (Marke Webis): jarenlang coach kan leiden tot aanvraag coach-licentie. Dit staat 

op de site van Volley Vlaanderen. 
- Dirk Segers (Mardavo Marke) : Kan start to coach hierin helpen? Kan dit een stuk van niveau 

C opvullen?  
- Paul Vanthournhout (VKt Torhout): Spelerservaring moet meer gewicht brengen in de 

vrijstelling van het behalen van een coachlicentie.  
 

Antwoord Peter Van Speybroeck:  
- Deze bemerkingen/vragen worden meegenomen naar Volley Vlaanderen. 



2. Vraag VT Merlo Lendelede: Jeugdwedstrijden via LITE markeren?  
 

Antwoord Stijn Libbrecht: Ja, zie overzicht die ook op de website te vinden is. 

 
 
3. Vraag VT Merlo Lendelede: Verplichting reservenwedstrijd behouden? 
 

Antwoord Peter Van Speybroeck:  
Het is belangrijk dat iedereen speelt. Daarom is het behouden van de reserven wedstrijden 
belangrijk om de minder sterke spelers wedstrijdritme te laten opdoen die zijn anders bij het enkel 
spelen van een hoofdwedstrijd onvoldoende kunnen doen. Het is duidelijk dat bij de heren dit 
moeilijker en moeilijker wordt, maar voor de dames is dit nog steeds wel mogelijk. Sowieso zijn er 
voorstanders en tegenstanders.  
 
Aanvullingen:  

- Opmerking vanuit de zaal: Bij de heren is het moeilijker en moeilijker om voldoende spelers te 
hebben om dit te kunnen doen. Bij de jeugd is het moeilijk om hen gemotiveerd te houden om 
ze zo lang stil te laten zitten, enkel als ze weten dat ze zullen mogen spelen. Bij de dames is 
het gemakkelijker om aan volk te geraken. 

- Jurgen Demolie (Balti Kortrijk): Afschaffen van reserven is niet altijd een goede oplossing, 
want als er nu een ploeg is van pakweg 13 of 14 spelers en er zijn geen reserven, moet er een 
extra ploeg worden opgericht. Daar zal dan het vinden van een coach terug een probleem 
vormen.  

 
Schriftelijke voorstellen uitgaande van het Bestuursorgaan.  
 
Voorstelling wijziging statuten Volley West-Vlaanderen door Xavier Penninck.  
Documenten werden per mail bij de uitnodiging bezorgd. 
 
Wijziging statuten.  
 

Goedkeuring: voor:    63    
tegen:     0   
onthouding:    0  

 
 
 



Toelichting wijzigingen competitie reglement.  
 
Dit werd uitgelegd door Eddy Degrave.  
Grootste wijziging is het invoeren strafpuntensysteem, met sancties voor wangedrag. 

- Bestraffing rood: 2 punten 
- Uitwijzing (rood/geel in één hand): 3 punten 
- Uitsluiting (rood/geel in 2 handen): doorverwijzing bondsparket 

Behalen van 4 punten : één speelweekend ge. Het is dan aan hen om uit te maken hoe het 
verder verloopt.  

- Jurgen Faillie (K. VC Jumpers Middelkerke): kunnen er sterren gegeven worden aan 
scheidsrechters? 
Antwoord Peter Van Speybroeck: nee, dit is niet de bedoeling. 

- Jurgen Demolie (Balti Kortrijk): Eén ongelijkheid in het systeem. Indien een speler bij één ploeg is 
en coach bij een andere dan straf je altijd één van de twee ploegen indien hij bij de andere ploeg 
de kaarten heeft gekregen. 

- Antwoord Eddy Degrave: De schorsing is voor een schorst. 
- Geboekte strafpunten vervallen één jaar na datum van de feiten. 

 
Opmerkingen/vragen:  

- Kris Vandenbroucke (Ledegem): als een speler/speelster van club verandert, neemt deze de 
schorsing mee. 
Antwoord Peter Van Speybroeck: ja.  
Kan je in beroep gaan tegen strafpunten?  
Antwoord Peter Van Speybroeck: ja, er kan altijd bij het bondsparket een klacht worden ingediend 
tegen de opgelopen strafpunten, al zal dit niet de meest evidente zaak zijn om in dergelijke cases 
een gelijk te halen 
 speelweekend, dus voor alle functies uitgezonderd voorzitter en secretaris.  

- Paul Vanthournhout (VKt Torhout): Moet de scheidsrechter niet toezien op de 
speelgerechtigheid? 
Antwoord Eddy Degrave: Nee, speler zal niet kunnen worden aangevinkt in VolleyAdmin. 
 

Annorama.   
 
Uitleg werd gegeven omtrent start van seizoen 2024 – 2025 door Eddy Degrave: 

- 24-25 augustus 2024: voorronden beker Volley West-Vlaanderen. 
- 07-08 september 2024: 1/32 beker Volley West-Vlaanderen. 
- 14-15 september 2024: start competitie. 

 
JST (Jeugdcommissie). 
 
Uitleg werd gegeven omtrent start van seizoen 2024 – 2025 door Eddy Vancauwenberghe. 
 
Aantal statuutspelers: 

- max. 2 op het veld bij U19, U17 en U15. 
- max. 1 op het veld bij U13 en U11. 

Aantal spelers op het wedstrijdblad:  
- max.12 incl. libero’s bij U19, U17 en U15. 
- max.10 bij U13. 
- max. 8 bij U11. 

 
Beach:   
 
Uitleg werd gegeven door Rony Raes over. 

- Tornooien 
- Beachtrainingen 
- Praktische puntjes 

Dit alles is terug te vinden via de website van Volley West-Vlaanderen onder Beach. 
 



PSC.  
 
Philippe Vangheluwe nam het woord om dank uit te spreken omtrent de aanlevering van nieuwe 
scheidsrechters en vraagt ook een blijvende inspanning omtrent deze aanwerving. We naderen immers 
het moment waarop we niet genoeg scheidsrechters meer hebben om alle matchen in promo 4 te leiden. 
Een bijkomende mogelijkheid is meer matchen op zondag te spelen. We zijn ook nog steeds bereid om 
op de club een opleiding “thuisscheidsrechter” te komen geven. 
Er wordt ook sportiviteit gevraagd van clubs, supporters en spelers t.o.v. de scheidsrechters en de 
tegenstrevers.  
Ten slotte werd ook meegedeeld dat door verschillende problemen omtrent het noteren van kaarten in 
VolleySpike er een fiche zal worden opgemaakt en bezorgd aan de clubs om dit gemakkelijk uit te voeren.  
 

- Vraag vanuit de zaal: Wanneer wordt de opleiding VolleySpike gegeven? 
Antwoord Philippe Vangheluwe: dit wordt voorzien in september.  

 
Er kwam nog een vraag via mail binnen betreffende het verplichten van de digitale betaling. Wij kunnen 
noch de scheidsrechters, noch de clubs verplichten, enkel aandringen. Als club kan je altijd aan de 
scheidsrechter vragen om toch zijn rekeningnummer door te geven. Zijn email staat altijd op de 
onkostennota vermeld. 
 
Vraagstelling - Varia:  

- Vraag Wim Beuselinck (Packo Zedelgem): Vandaag is er ook een Clinic vanuit Volley 
Vlaanderen. Dit is vervelend omdat je niet bij beide aanwezig kunt zijn.  
Antwoord Peter Van Speybroeck: Naar de toekomst moeten we proberen geen twee organisaties 
op de zelfde avond te hebben. Dan moeten we kiezen. 
 

- Vraag Freddy Vroman (Dentergem): Wij hebben 28 nieuwe mensen opgeleid als 
terreinafgevaardigde en markeerder voor de Promo reeksen (2 ploegen). Echter kost ons dat 560 
Euro om die mensen aan het werk te zetten. Bestaat er geen andere, vooral goedkopere, 
oplossing om die mensen op te leiden en in te zetten. 
Antwoord Xavier Penninck: Dit zal worden uitgezocht. 

 
 
Slotwoord door voorzitter.  
Vooraleer af te sluiten, nodig ik jullie alleen nog uit op de bekerfinales nu zaterdag voor de jeugd en 
komende maandag voor de senioren. Beide gaan door in de Tomabelhal in Roeselare.  
Bij deze wil ik jullie allen bedanken voor jullie inzet en kunnen we voor diegenen die dat willen samen nog 
even aan de bar nakaarten. In ieder geval wens ik iedereen een behouden thuiskomst. Bedankt! 
 
Opmerkingen over dit proces-verbaal moeten binnen 4 dagen na het verschijnen SCHRIFTELIJK 
overgemaakt worden aan de Secretaris. 
 
 
Peter Van Speybroeck     Stijn Libbrecht 
Voorzitter Volley West-Vlaanderen   Secretaris Volley West-Vlaanderen 


